
 
Palveluverkkoselvitys 
Kokous no 13 
Aika 15.6.2023 klo 12.00 
Paikka Kuntala, Kokoustila Vuojärvi/teams 
  
Läsnäolijat 
Jussi Silpola  
Leena Kautto-Koukka 
Minna Hallman, poissa 
Jani Veikkolainen, poissa 
Anu Tammenoksa, poissa 
Jaana Kiminkinen  
Jukka Lummelahti, poissa 
Pekka Mikkonen  
Antti Puupponen (pj)  
Mari Lummi-Hiekka  
Emmi Savonen etänä 
Jonna Ortju, poissa 
Eva Hilkamo 
Tero Eskonen (saapui klo 9.00) 

 
Asialista 
  

1. Käytiin läpi asialista ja kokoukseen osallistujat, sivistyslautakunnan puheenjohtaja on 
vaihtumassa 1.8.2023 alkaen, jonka takia Tero Eskonen oli mukana kokouksessa tulevana 
puheenjohtajana.  

2. Edellisen kokouksen asiat käytiin läpi. 

3. Satavuon kokemusasiantuntijoiden kyselyn läpikäynti, esittelijänä Eva Hilkamo. 

- Kysely Savion, Tarvaalan ja Vuonteen koulujen lakkauttamisesta ja Satavuon kouluun 
siirtymisestä lähetetty 56 entiselle Satavuon koulun oppilaalle. Tavoitteena oli kerätä 
kokemukset oppilasnäkökulmasta, millaisia kokemuksia tuotti koulun lakkauttaminen ja 
uuteen kouluun siirtyminen. Vastaajia oli 23.  

- Käytiin läpi kyselyn tulokset ja keskeisimmät huomiot 
o Kyselyn määrälliset vastaukset ja kuvaajat kootaan palveluverkkoselvityksen 

oheisaineistoksi 
o Muutetaan sanalliset vastaukset numeerisiksi koosteiksi niin, että vastaajia ei 

voi tunnistaa 
o Kiinnitetään kyselyn tulosten perusteella huomiota tulevassa 

palveluverkkoratkaisussa ja sen jälkeisissä toimenpiteissä lasten 
ryhmäyttämiseen, jos ratkaisuun kuuluu jonkin koulun lakkauttaminen ja lasten 
koulunkäyntiin kohdistuu muutoksia.  

o Tarkka suunnittelu lasten hyväksi, kun muutoksia tulee eikä aikataulu saa olla 
liian tiukka. Tästä tuli eniten palautetta vastaajilta, että siihen olisi pitänyt 
kiinnittää enemmän huomiota koulunvaihdoksen yhteydessä.  



4. Kouluverkkoselvityksen alla olevien koulujen yhteisen palaverin muistion esittely, Jaana 
Kiminkinen 
Tehtävänä: 

- oppilaiden kuulemiset kouluilla viikolla 34 

- henkilökunnan kuulemiset 24.8. klo14-18. Mukana myös palveluverkkotyöryhmän 
henkilöt 

- koulujen verkkosivuihin tutustuminen, sen jälkeen kysely, johon vastaavat sekä 
oppilaat että henkilökunnan jäsenet. Tärkeää selvittää kouluverkon todellinen 
tilanne ja se, miksi ollaan tässä tilanteessa- oppilaiden määrä on laskussa 

5. Kuntalaisten kuulemistilaisuus/vanhempainilta syyskuun alussa 7.9.2023 klo18. 

- Sivistysjohtaja lähettänyt kutsun myös kunnanjohtajalle sekä valtuuston ja 
kunnanhallituksen puheenjohtajistolle.  

- Koko palveluverkkotyöryhmä mukana.  

- Kuulemistilaisuudessa eri ratkaisuvaihtoehtojen ja niiden vaikutusarviointien 
esittely, taloudellisten vaikutusten avaaminen (sivistysjohtaja) ja 
keskustelumahdollisuus kuntalaisille.  

- Pyydetään kommentit myös kirjallisesti kunnan sähköisen palautekanavan kautta, 
jotta ne jäävät paremmin työkaluksi työryhmälle.  

6. Kirjallisen tämänhetkisen kouluverkkoselvityksen tekstin läpikäyminen ja tarvittavat 
korjaukset. Tarkennettiin ennen kaikkea viiden eri vaihtoehdon kuvauksia ja puntaroitiin 
hyviä ja huonoja puolia. 
Tehtävänä: 

- Koulujen tietojen ajantasalle laittaminen ja tarkistaminen, Eva ja koulunjohtajat 

- Tekstiä enemmän graafiseen muotoon (helpompi lukea ja hahmottaa) 

- Valtakunnallisen ikäluokkien pienenemisen kuvaus myös mukaan tähän kirjalliseen 
selvitykseen 
 

7. Seuraava kokous 17.8.2023 klo 8 alkaen, mutta mukaan viimeistään klo 12. 
 
Muistion kokosi Mari-Lummi Hiekka, sihteeri Jussi Silpola esitteli valmisteluaineistoa ja huolehti 
etäyhteydestä.  


